
Z A P I S N I K 

 sa Desete - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja 

u 2018. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 27. juna 2018. 

godine 

 

 

 Sjednica je počela u 14 sati i 25 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red 

sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT 

 

 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Nikola Rakočević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

 „Crna Gora je prema najnovijim istraživanjima Zavoda za statistiku 

ostvarila rast bruto domaćeg proizvoda u prvom kvartalu 2018. godine na 

nivou od 4,5%. Imajući u vidu da je stopa rasta bruto domaćeg proizvoda u 

2017. godini bila na nivou od 4,4%, možemo biti ponosni na dinamiku razvoja 

naše države. Da li je realno očekivati ovakav trend rasta u nastavku 2018. 

godine i šta će biti najveći izazov Vlade u zadržavanju ovog rasta u tekućoj 

godini?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Nikola Rakočević, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

2. Milan Knežević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta: 

 „Na osnovu čijih instrukcija ste odlučili da gradite kampove za više 

hiljada ilegalnih migranata u Crnoj Gori, kako biste, kako ste naveli, smanjili 

pritisak na granice Evropske unije? Zašto mislite da su stabilnost države i 

bezbjednost građana Crne Gore manje važni od bezbjednosti građana i 

stabilnosti država Evropske unije?“  

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Milan Knežević, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
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3. Mr Raško Konjević, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije Crne Gore: 

„Poreski dug četiri državne kompanije u sektoru saobraćaja po osnovu 

obaveza za poreze i doprinose, prema podacima Poreske uprave, iznosi preko 

24 miliona evra. Član Vlade, ministar Osman Nurković, ne odgovara na 

postavljena pitanja, shodno članu 50 Poslovnika Skupštine Crne Gore, o 

temama poreskih dugova i poslovanja državnih kompanija iz nadležnosti 

Ministarstva kojim rukovodi. Time direktno ne poštuje Skupštinu Crne Gore i 

njene poslanike. Da li podržavate takvo ponašanje ministra Nurkovića i šta će 

Vlada uraditi kako bi se izmirile poreske obaveze u iznosu od 24 miliona evra? 

Da li možete garantovati da je postupanje ministra Nurkovića u dijelu politike 

zapošljavanja u Ministarstvu u skladu sa zakonskim propisima? Koliko je u 

Ministarstvu saobraćaja zaposleno lica od 01.01.2017. godine i molim Vas 

da mi njihova imena dostavite bilo da su angažovani po osnovu javnih ili 

internih konkursa, bilo po osnovu ugovora o privremenim i povremenim 

poslovima ili preuzimanjem ili preraspoređivanjem iz drugih organa. Da li su, 

prema Vašim saznanjima, u svim slučajevima ispoštovani zakoni koji regulišu 

politiku zapošljavanja, posebno u onim segmentima koji se tiču 

antikorupcijskog elementa?“  

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao mr Raško Konjević, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

4. Adrijan Vuksanović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Bošnjačke stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska 

alternativa) i  Hrvatske građanske inicijative. 

Predsjednik Skupštine je obavijestio da je poslanik Adrijan Vuksanović 

službeno odustan, pa će, u njegovo ime, pitanje postaviti Ervin Ibrahimović, 

predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ 

(FORCA, DUA i Albanska alternativa) i  Hrvatske građanske inicijative: 

„Kakva su vaša očekivanja od predstojeće ljetnje turističke sezone i na 

koji način to doprinosi otvaranju novih radnih mjesta, odnosno zapošljavanju 

i ukupnom razvoju Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

5. Mićo Orlandić, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne 

Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

 „Što Vlada Crne Gore preduzima i što će preduzimati da se na održiv 

način valorizuju potencijali Skadarskog jezera na osnovu ubrzanog 

ekonomskog razvoja, stavljajući u funkciju ovaj ogroman ekonomski, kulturni, 

turistički, ekološki i poljoprivredni resurs Crne Gore?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor 

je komentarisao Mićo Orlandić. 
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*  *  * 

 

Sjednica je završena u 15 sati i 55 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

Broj: 00-61/18-10/1  

Podgorica, 27. jun 2018. godine 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 


